

# SIEM REAP-PHNOM PENH 6 DAYS

ITINEARY CODE: SK2003-RP6D25FEB-25JUN20

Date	ITINERARY	BF	Lunch	Dinner	Hotel
(1)	<p><u>FLIGHT: TBA</u></p> <p><u>ARRIVAL – SIEM REAP</u></p> <p>Upon arrival at <a href="#">Siem Reap international airport</a> meet by our Tour Guide. Visit: <a href="#">Angkor Silk Farm</a>. Hotel check-in.</p> <p>抵达 - 暹粒</p> <p>抵达暹粒机场后，由专业导游接往酒店。参观：<a href="#">吴哥丝绸农场</a>。酒店办理入住。</p>	X	X	LOCAL REST	REP
(2)	<p><u>SIEM REAP</u></p> <p>After breakfast at the hotel, Visit: <a href="#">Angkor Wat</a> – one of the seven wonders of the world. Afternoon visit: The South Gate of Angkor Thom: <a href="#">Bayon, Baphoun, Elephant and Leper King Terrace, Ta Prohm Temple</a>. After <a href="#">Srah Srong</a>, Dinner with Traditional Dance Show (Apasara)</p> <p>暹粒</p> <p>早餐后参观：古代圣池以及<a href="#">吴哥窟</a>—世界七大奇观之一。</p> <p>下午游览曾被世人遗忘的世外桃源-<a href="#">大吴哥城</a>。大吴哥方圆 10 平方公里，城中丛林密布，是高棉帝国的最后一座都城。参观的主要景点有大吴哥的南城、<a href="#">巴戎寺</a>，<a href="#">巴本宫</a>，<a href="#">斗象台</a>等，<a href="#">塔普伦庙</a>，<a href="#">皇家浴池</a>。晚餐和欣赏传统舞蹈表演。</p>	Hotel	LOCAL REST	Buffet + Show	REP
(3)	<p><u>SIEM REAP</u></p> <p>After breakfast, Visit <a href="#">Preah Khan Temple</a>, <a href="#">Nean Pean Temple</a>, <a href="#">Ta Som Temple</a>, <a href="#">Pre Rup Temple</a>, <a href="#">East Mebon Temple</a> and Famous <a href="#">Banteay Srei pink stone Temple</a>, meaning ‘Citadel of the Women’, and it is said that it must have been built by a woman, as the elaborate carvings are supposedly too fine for the hand of a man, boxing and <b>Free One drink at Hard rock Café</b>. Buffet dinner with traditional dance show.</p>	Hotel	LOCAL REST	Buffet + Show	REP

	<p><a href="#">暹粒</a></p> <p>早餐后，探索<a href="#">圣剑寺</a>的建筑群，小岛屿寺庙<a href="#">涅槃宫</a>，<a href="#">達松</a>，<a href="#">变身塔</a>，<a href="#">东梅奔</a>。下午参观著名的<a href="#">女王宫</a>神庙“<a href="#">妇女城堡</a>”。这个粉红色的小砂岩寺庙（10世纪晚期）被认为是古典高棉艺术的皇冠上的明珠，其精美的雕刻美感。<a href="#">Hard Rock Café 赠送一杯饮料</a>。自助餐和欣赏高棉传统舞蹈表演。</p>				
(4)	<p><a href="#">SIEM REAP- PHNOM PENH</a></p> <p>After breakfast at the hotel, precede to <a href="#">Tonle Sap Lake</a> the world second large fresh water lake, take a boat excursion visit Floating Village to experience the fisherman’s daily life. After Lunch, Transfer to Phnom Penh. Upon Arrival, visit <a href="#">CDF-duty free shop</a> and <a href="#">Naga World</a>-the biggest casino in Phnom Penh.</p> <p><a href="#">暹粒 – 金边</a></p> <p>早餐在酒店后，坐车前往位于暹粒省南方的<a href="#">洞里萨湖</a>—世界第二大的淡水湖，在此游船您可看到水上人家捕鱼、种菜等日常生活作息，别具风味。</p> <p>午餐后，抵达金边后，由金边导游接待，参观：<a href="#">CDF 免税店</a>、<a href="#">金界赌场</a>-柬埔寨最大的赌场、入住酒店。</p>	Hotel	LOCAL REST	LOCAL REST	PNH
(5)	<p><a href="#">PHNOM PENH</a></p> <p>After the breakfast at the hotel, Visit: <a href="#">Independent Monument</a>. <a href="#">Royal Palace &amp; Silver Pagoda</a>.</p> <p>Afternoon visit <a href="#">Wat Phnom</a>. <a href="#">Doun Penh Statues</a>. Then take <a href="#">Boat Cruise</a> Along four face River and overnight in Phnom Penh.</p> <p><a href="#">金边</a></p> <p>早餐在酒店后，参观：<a href="#">独立纪念碑</a>、<a href="#">王宫</a>、<a href="#">银阁寺</a>、午餐后参观：<a href="#">塔仔山</a>、<a href="#">边婆遗像</a>，然后到<a href="#">湄公河游船</a>一小时。</p>	Hotel	LOCAL REST	LOCAL REST	PNH
(6)	<p><a href="#">FLIGHT: TBA</a></p> <p><a href="#">PHNOM PENH – DEPARTURE</a></p> <p>After breakfast at hotel, Visit: <a href="#">Central Market</a>, Transfer to airport for departure flight. <a href="#">[End of Service]</a></p>	Hotel	X	X	X

<a href="#">金边 -启程</a> 酒店早餐后、参观 <a href="#">中央市场</a> ，送往机场返回。 结束快旅程。				
--	--	--	--	--

All above itinerary is flexible, depending on situation and change without notice!

TOUR FARE Valid From: **25 FEB – 25 JUN 2020 ONLY** (Except Peak Season and Public Holiday)  
 The price is quoted in USD:

Hotel	8 – 11Pax	12 – 15Pax	16 – 20Pax	Single Supplement
REP –Royal Angkor Hotel 5* <a href="http://www.royalangkorresort.com">www.royalangkorresort.com</a> Or Similar Hotel PNH - Naga World II Hotel 5* <a href="http://www.nagaworld.com">www.nagaworld.com</a> Or Similar Hotel	<b>547 USD</b>	<b>508 USD</b>	<b>500 USD</b>	<b>218 USD</b>
REP - Starry Angkor Hotel 4* <a href="http://www.starryangkorhotel.com">www.starryangkorhotel.com</a> Or Similar Hotel PNH - Phnom Penh Era Hotel 4* <a href="http://www.phnompenhera.com">www.phnompenhera.com</a> Or Similar Hotel	<b>443 USD</b>	<b>404 USD</b>	<b>387 USD</b>	<b>109 USD</b>
Private Bus	25 Seats	25 Seats	35 Seats	-

\*\*\*SPECIAL OFFER:

- FREE ONE DRINK AT HARDROCK CAFE

**TERMS & CONDITION:**

- ❖ All quotation currency are based on United States Dollar (USD / \$).
- ❖ For Malaysian Market only.
- ❖ The above rate is quotation only; the price is subject to change without noticed.

**OPTIONAL TOURS:**

- ❖ Khmer Style Massage one hour = 22USD/person.
- ❖ Angkor Sunrise = 25USD/person.
- ❖ Beong Mealea = 45USD/person.
- ❖ Rosana Broadway Show = 40USD/person.

**Tour Fare Include:**

- ✓ Hotel with twin, double or triple sharing room (If who need to stay at single room need to pay Single Supplement room).
- ✓ Entrance fee as itinerary.
- ✓ Meals as itinerary (own expense with soft drink/alcohol). [B/F=5; LUNCH=4; DINNER=5] (Meal budget: 10\$/Pax)
- ✓ Expert Chinese Mandarin / English speaking guide.
- ✓ Transportation with Air-con.

**Tour Fare Exclude:**

- ✗ Tip Guide: 3USD/person/day (Compulsory).
- ✗ Visa & Airport Tax.
- ✗ Travel Insurance.

**Children fee:**

- 12-year-old children and above age = Use as Adult fare.
- Under 12-year-old children = Have bed 90% of Adult fare.
- Under 12-year-old children = Have No bed 65% of Adult fare.

**ALL ABOVE ITINERARY AND RATE IS FLEXIBLE, DEPENDING ON SITUATION AND CHANGE WITHOUT NOTICE!**

[Click here to Submit Enquiry](#)

(SKT – 28/02/2020)